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JEGYZŐKÖNYV 
amely készült a Magyar Vitorlás Szövetség 

rendes közgyűlésén 
2021. május 28. napján 17 órakor,  

amely MS Teams meeting alkalmazáson keresztül került megtartásara 
 

Gerendy Zoltán, a Magyar Vitorlás Szövetség elnöke üdvözli a megjelenteket, és 
megállapítja, hogy a megjelentek száma (184 fő) alapján a közgyűlés nem határozat-
képes, mivel az MVSz Alapszabály alapján " a közgyűlés határozatképes, ha az ösz-
szes tag delegálható összes képviselőjének több mint fele jelen van". Ennek megfele-
lően 17.30-as kezdettel megismételt közgyűlés tartására kerül sor. 
 
Szünet. 
 
17.30-kor Gerendy Zoltán, a Magyar Vitorlás Szövetség elnöke üdvözli a megjelente-
ket – a küldötteket, valamint a tanácskozási jogú érdeklődőket - az MVSZ megismételt 
közgyűlésén, mely a megjelentek számától függetlenül határozatképes. Elmondja, 
hogy 235 szavazat van jelen a közgyűlésen. Elmondja továbbá, hogy az online plat-
formon keresztül jelenlevők létszáma 33 fő, ami úgy véli, egy online közgyűlésen ke-
zelhető. Ugyanakkor ahhoz, hogy jól működjön a közgyűlés, igyekeznek hatékony 
módszert alkalmazni, melyet ismertet. 
 
Gerendy Zoltán levezető elnöknek Siklósi Mátét javasolja megválasztani, és kéri a 
közgyűlést, hogy szavazzanak a kérdésről. 
 
 

1/2021 (05.28.) sz. közgyűlési határozat 
Az MVSZ közgyűlése 235 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - 
levezető elnöknek Siklósi Mátét választotta. 

Siklósi Máté levezető elnök megköszöni a tagság bizalmát, és átveszi a közgyűlés 
levezetését. 
 
Siklósi Máté tájékoztatja a közgyűlést, hogy az elhangzottakról a jegyzőkönyv pontos 
elkészítése érdekében hang és videofelvétel készül. 
Kéri a jelenlévőket, hogy hozzászólásuk előtt a nevüket és az általuk képviselt 
szervezetet mondják be, mert ez a későbbi írásos jegyzőkönyv összeállításához 
elengedhetetlen.  
 
Siklósi Máté elmondja, hogy az MVSZ történetében ez a legelső online közgyűlés, 
viszont az MVSZ elnökségi ülései a járványhelyzet óta végig így zajlottak. Megkéri, 
hogy a jelenlevők a kamerát kapcsolják ki, aki pedig szeretne hozzászólni, kapcsolja 
vissza. 
 
Siklósi Máté az alábbiak szerint ismerteti a szavazások módját, menetét: 
A technikai jellegű szavazásoknál (1-5. napirendi pontok) a gyorsabb szavazatszámlás 
érdekében ellenpróbával szavaz a közgyűlés. Aki az adott napirendi pontra nemmel 
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szavaz vagy tartózkodik, az a képernyője jobb felső sarkában levő „kéz” ikonra 
kattintva jelezze ezt, a szavazatszámláló bizottság elnöke pedig ekkor megszóltja.  
 
A napirendi pontoknál a szavazatszámláló bizottság elnöke a klubokat és küldötteiket 
ABC sorrendben szólítani fogja, ezt követően a küldött szóban adja le a szavazatát. 
Minden képviselő maximum 2x kerül szólításra, amennyiben a küldött azt követően 
sem adja le a szavazatát, akkor a jegyzőkönyvben „nincs jelen” megjegyzéssel a 
szavazatot nem rögzítjük.  
 
Kérjük, hogy ha valaki a közgyűlésről távozik, akkor erről chat-ben „kilépek” 
kijelentéssel értesítse a szavazatszámláló bizottságot.  
 
Siklósi Máté javasolja a közgyűlésnek, hogy jegyzőkönyvvezetőnek Dr. Petró Évát, 
az MVSZ jogi képviselőjét válasszák.  
 
 

2/2021 (05.28.) sz. közgyűlési határozat 
Az MVSz közgyűlése 235 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - 
jegyzőkönyvvezetőnek Dr. Petró Évát választotta. 
 
Siklósi Máté kéri a küldötteket, szavazzanak a két jegyzőkönyv hitelesítőre is. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Wonke Péter és Zenthe Ferencet javasolja. 
 
3/2021 (05.18.) sz. közgyűlési határozat 
Az MVSz közgyűlése 235 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 
Wonke Pétert és Zenthe Ferencet jegyzőkönyv-hitelesítőnek választotta. 
 
Siklósi Máté a szavazatszámláló bizottság elnökének Loór-Fluck Rékát, tagjainak 
pedig Bokros Orsolyát és Bakos Tímeát válassza. 
 
4/2021 (05.28.) sz. közgyűlési határozat  
Az MVSz közgyűlése 235 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - a 
Szavazatszámláló bizottság elnökének Loór-Fluck Rékát, tagjainak Bokros Orsolyát 
és Bakos Tímeát választotta. 
 
Siklósi Máté ismerteti az MVSZ közgyűlés napirendi pontjait: 
 
1. Az elnökség 2020. évi szakmai és pénzügyi beszámolójának, az MVSZ 

közhasznúsági jelentésének és az FB jelentésének ismertetése, elfogadása 
2. A FEB jelentésének elfogadása 
3. A 2021. évi szakmai és pénzügyi tervének elfogadása 
4. Az MVSZ székhelyének módosítása  
5. Beszámoló a GINOP 7.1.2-15 MVSZ pályázatok aktualitásairól 
6. MVSZ örökös tiszteletbeli tag cím adományozása 
 
A levezető elnök megkérdezi, hogy van-e valakinek hozzászólása és kéri, hogy 
közgyűlés a napirendi pontokat fogadja el. 
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5/2021 (05.28.) sz. közgyűlési határozat 
Az MVSz közgyűlése 235 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - a 
napirendi pontokat elfogadja. 
 
 

1. napirendi pont: Az MVSZ 2020. évi beszámolója 
 
Siklósi Máté felkéri Wonke Péter FB elnököt, hogy az FB beszámolóját ismertesse. 
 
Wonke Péter elmondja, hogy az FB részletesen megvizsgálta a 2020. évi működést, 
és összességében rendben találták azt. Az időközi vizsgálatokat is lefolytatva az FB 
egyhangú határozattal elfogadásra javasolja a kiküldött beszámolót. 
 
Siklósi Máté felkéri Holczhauser András főtitkárt, hogy az MVSZ 2020. évi pénzügyi 
és szakmai beszámolóját ismertesse. 
 
Holczhauser András köszönti a közgyűlés résztvevőit. A 2020. év kapcsán elmondja, 
hogy 3 meghatározó élménye volt a Szövetségnek: márciusban a Covid, majd az, hogy 
a tokiói olimpia törölve lett, illetve a tisztújítás szeptember 17-én. 
A Covid járványra reagálva már március 17-én megtörtént veszélyhelyzeti csoport 
felállítása azért, hogy az megvizsgálja, hogy a versenyhelyzetre milyen hatással van 
a járvány. Ehhez kapcsolódóan módosításra kerültek a versenyrendelkezések, a 
ranglista-számítás szabályai, illetve versenyrendezési ajánlások kerültek 
megfogalmazásra. 
Márciusban a szponzorok behúzták az féket, így a költségvetést érintő lépéseket is 
meg kellett tenni: beruházások elhalasztása, átütemezése, bércsökkentés a titkársági 
dolgozók esetében 
Március végén került lemondásra az olimpia – ekkor Mallorcán voltak a sportolók. 
Onnan egészségesen hazaértek. és a Balatonon folytatták a felkészülést. 
A tavalyi év sikere, hogy Berecz Zsombor megnyerte az Európa-bajnokságot. 
Szeptember 17-én került sor a tisztújításra: új elnöke, elnökség tagjai lettek a 
Szövetségnek. 
 
Holczhauser András számadatok tükrében is bemutatja a tavalyi évet: 
Elmondja többek között, hogy a tagszervezetek száma jelentősen emelkedett, és a 
versenyengedélyes sportolói létszám alig maradt el a 2019-es évtől. Az ifjúsági 
sportolók száma is tovább növekszik. Az egyesületi rangsort nem tudták kihirdetni, 
elmaradt ez az esemény is. Ezt követően ismertetésre kerül az egyesületi rangsor. 
A versenynaptárban szereplő események száma 133-ra csökkent. 5963 hajó nevezett 
a versenyekre nagyságrendileg 16 ezer sporttárssal a fedélzeten. 
 
Holczhauser András szót ejt a tavalyi év támogatási rendszeréről, kiemeli, hogy nem-
versenyrendszerben levő sorozatok is támogatásra kerültek pl. a Nádas-kupa. 
Az aktivitást leginkább a nevezési számok mutatják, ebben a TVSK vitte el a pálmát. 
Aktivitást mutat a versenyrendezési kedv is, a Spartacus 10 megrendezett versennyel 
vezeti a listát. 
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A Félszigetkerülőn, a Fehérszalagon stb. kiemelkedő létszámú versenyző vett részt. 
 
Holczhauser András a tavalyi olimpiai felkészülésre szánt összeget is ismerteti, 
elmondja, hogy ez egy folyamatosan emelkedő összeg. Örvendetes, hogy ennek 
látszik is az eredménye. Berecz Zsombor mindig a első 5-ben végzett, a Vadnai 
testvérek felzárkóztak a világ élvonalába, Érdi Mári az első 10-ben szerepelt. Cholnoky 
Sára és a szörfösök szintén ott lesznek az olimpián. 
220-270 millió Ft 4-5 hajó felkészítése, ennek 40-50%-át tudja a Szövetség 
finanszírozni, a többi a szponzorok támogatásából valósul meg. 
2024-re változnak a hajóosztályok, kíváncsian várják a NOB döntést ezzel 
kapcsolatosan. 
Évről évre nő az ifjúsági versenyzők száma is. Fontosak az utánpótlás versenyek és 
támogatásuk, ezek részletesen ismertetésre kerülnek. Az utánpótlás programot 
támogatja az EMMI UP edző programja is. 
A 2020-as képzések kapcsán elmondja, hogy sokat terveztek, de a pandémia ezt 
átírta. World Sailing szeminárium került volna megtartásra itthon, bízik benne, hogy az 
ősz folyamán ez végül lehetséges lesz. Örömteli, hogy a Testnevelési Egyetem BA 
edzőképzését el tudták indítani, emellett tavaly 26-an indultak el OKJ-s képzésben. A 
Versenybírói Bizottságnak meg tudták tartani a továbbképzést márciusban. 
 
A tavalyi év technikai újításai körében Holczhauser András elmondja, hogy online 
fizetési lehetőség kerül beépítésre a VIHAR-rendszerbe. Bevezetésre került a 
versenyengedély-kártya a Vitorlázz-itthon kedvezménnyel összekötve. 
A VIHAR-rendszer fejlesztése, refaktorálása elindult, de nem végzett a fejlesztő, így 
folyamatban van, hogy egy másik csapathoz vigyék el a megrendelést, de ez a 
szolgáltatás minőségén nem látszik. 
 
Korábban kiküldésre került a beszámoló, a közhasznúsági jelentés stb., melynek 
röviden ismerteti a számait. A bevételi, kiadási oldal ismertetése körében kitér a 
számokban is látható költségcsökkentések okaira: szolgáltatási szerződések 
újratárgyalása, megszüntetése, az elmaradt olimpia, 5 hónapon keresztül a titkársági 
munkatársak bércsökkentése, mindemellett 2020-ban rekordokat döntöttek a 
versenyek. 
 
Holczhauser András megköszöni a figyelmet és várja a kérdéseket. 

 
Siklósi Máté ismerteti a 6/2021. (5.28.) sz. határozati javaslatot, majd Loór-Fluck 
Réka egyesével szólítja a jelenlevő tagszervezetek képviselőit, akik leadják 
szavazataikat. 
 
Loór-Fluck Réka ismerteti a szavazás eredményét, majd Siklósi Máté megállapítja, 
hogy a közgyűlés a következő határozatot hozta meg: 
 
6/2021. (05.28.) sz. közgyűlési határozat 
Az MVSz közgyűlése 224 igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 
elfogadja az MVSZ – jelen jegyzőkönyv 1. sz. mellékleteként csatolt 2020. évi szakmai- 
és pénzügyi beszámolóját és közhasznúsági jelentését.  
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Siklósi Máté ismerteti a 7/2021. (5.28.) sz. határozati javaslatot, majd Loór-Fluck 
Réka egyesével szólítja a jelenlevő tagszervezetek képviselőit, akik leadják 
szavazataikat. 
 
Loór-Fluck Réka ismerteti a szavazás eredményét, majd Siklósi Máté megállapítja, 
hogy a közgyűlés a következő határozatot hozta meg: 
 
7/2021. (05.28.) sz. közgyűlési határozat 
Az MVSZ közgyűlése 230 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 
elfogadja az MVSZ FB beszámolóját. 

 
 

2. napirendi pont A FEB jelentésének elfogadása 
 
Siklósi Máté felkéri Zenthe Ferencet, hogy ismertesse a Fegyelmi és Etikai Bizottság 
2020 évi beszámolóját. 
 
Zenthe Ferenc szeretettel köszönt mindenkit. Elmondja, hogy szerencsés helyzetben 
van, az elmúlt időszaknak sem fegyelemi, sem etikai problémája nem volt. Részben 
szerencsés, mert nem volt, de ez a megszorítások miatt is alakulhatott így. 
Megkezdték a bizottság tagjaival karöltve az Etikai Szabályzat frissítését, sok-sok 
módosulás történt azóta, hogy az elfogadásra került, pl. a GDPR hatálybalépése. 
Megkérdezi, hogy van-e esetleg kérdés.  
 
Kérdés, észrevétel hiányában Siklósi Máté ismerteti a 8/2021. (5.28.) sz. határozati 
javaslatot, majd Loór-Fluck Réka egyesével szólítja a jelenlevő tagszervezetek 
képviselőit, akik leadják szavazataikat. 
 
Loór-Fluck Réka ismerteti a szavazás eredményét, majd Siklósi Máté megállapítja, 
hogy a közgyűlés a következő határozatot hozta meg: 
 
8/2021. (05.28.) sz. közgyűlési határozat 
Az MVSZ közgyűlése 234 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 
elfogadja az MVSZ FEB beszámolóját. 

 
 

3.  napirendi pont: A 2021. évi szakmai és pénzügyi terv elfogadása 
 
 

Siklósi Máté felkéri Holczhauser Andrást a 2021. évi szakmai és pénzügyi terv 
ismertetésére. 
 
Holczhauser András ismerteti az új elnökség stratégiai irányait. 
Kiemeli az utánpótlás bázis fejlesztésének jelentőségét, elmondja, hogy lényeges 
elmaradások vannak ezen a téren. Kiemelt cél támogatni azokat a klubokat, ahol az 
ifjúsági versenyzők száma növekszik.  
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Kiemelt cél továbbá, hogy a nagyhajós és szabadidős vitorlázás támogatását 
erőteljesebben képviseljék. 
A nemzetközi együttműködések erősítése ugyancsak fontos cél. Megemlíti a genfi 
Garda-tóval kötött megállapodást. 
Szintén fontos irány a pénzügyi helyzet megerősítése: piaci oldalról nagyobb 
támogatottság, illetve az államháztartás alrendszerein keresztül több bevétel. 
Változnak a hajóosztályok, ehhez kapcsolódóan szakbizottságok dolgoznak azon, 
hogy letegyenek 1 hajóosztály-politikát. 
Jelentős szakmai és pénzügyi támogatást szeretnének nyújtani az utánpótlás 
sportolóknak. 
Lát arra esélyt, hogy 2022-ben kiemelt sportág lehet a vitorlázás. Eredményei alapján 
már most is az első 10 sportágban van, míg támogatottságát tekintve a 17. 
A kiemelt sportágak közé való bekerülés jelentős pluszt jelenthetne, erre van esély, 
ezért dolgoznak, hogy ez 2022-ben valóság lehessen. 
 
A szervezeti struktúra átalakítása ugyancsak zajlik: a szakbizottságok szerepe 
erősítésre került. 2 új bizottság került felállításra: a Versenytisztségviselők Bizottsága 
és a versenyzők érdekképviselete, a Versenyzők Bizottsága. A szervezeti fejlesztés 
részeként direkt összeköttetés került kialakításra a bizottságok és az elnökség között. 
A titkárságról 1-1 dedikált munkatárs a bizottságokhoz tartozó kapcsolattartásért 
felelős. 
 
Adminisztrációs fejlesztésekre is sor került, a kontrollingnak és a könyvelésnek új 
rendszere került kialakításra a KPMG segítségével. 
Az IT rendszerek adatbiztonsága terén is van előrelépés, új rendszergazdai szerződés 
került megkötésre, illetve a VIHAR, Hunsail felületeket is egy másik fejlesztő csapathoz 
viszik át. Kifejlesztésre került az online hirdetőtábla, amin a versenyhez kapcsolódó 
minden információ megjeleníthető. 
A versenyek nyomkövetése kapcsán szándéknyilatkozat került aláírásra 3 fejlesztővel, 
2 aktív, azokat ki is próbálták. Bíznak benne, hogy hamarosan le is tudnak szerződni 
erre. 
 
A szabályzatok kapcsán Holczhauser András elmondja, hogy a 2021-24 évi 
Versenyszabályzatok lefordítása zajlik, a DYS Szabályzat és a Hajózási Szabályzat 
módosítása pedig elfogadásra került. 
 
Ismerteti a Tokió 2020-as keretet: Berecz Zsombor, Érdi Mári, Vadnai Benjámin, 
Cholnoky Sára. Elmondja, hogy tegnap előtt lemondták az összes repülőjegyet és 
szállást, most küzdenek a MOB-bal, hogy a megfelelő körülményeket meg tudják 
oldani a sportolóknak. Tegnap kiszállításra került 2 konténer az enosimai kikötőbe. 
Sajnos a kipakoló szakembereket nem tudták kiutaztatni Japánba. 
 
A szakmai és képzési programok kapcsán számos terv van, amit részletesen ismertet, 
kitérve többek között az E-Sailing Vb-re, a Stearing the course webináriumra, a TE BA 
képzésére, illetve az őszi World Sailing szemináriumra. 
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Az MVSZ működése kapcsán elmondja, hogy a Szövetség balatonfüredi telepéről 
visszaköltöztek, ott egy konténerben dolgoznak, mert a füredi fejlesztés nem áll még 
úgy, hogy ott megfelelő helyük legyen. Emellett a Budaörsi irodába átköltöztek az 
Istvánmezei úti irodából. Az MVSZ eszközparkja egy Bravo.6.0 motorossal bővült. 
 
A nagyhajósokat érintő döntések kapcsán Holczhauser András elmondja, hogy 
adminisztratív könnyítést jelentő szabálymódosítások kerültek elfogadásra, illetve kitér 
a nyomkövetési alkalmazások fejlesztésére is. Szót ejt a kupasorozatokról, a Nemzeti 
Regatta átvételéről a BAHART-tal kötött megállapodásról. Utóbbi kapcsán utal arra, 
hogy szerződéskötés előtt állnak, és úgy véli, ez promóciós szempontból fontos 
rendezvény. Ismerteti az MVSZ tervezett versenyeit, mely a szokásos 5 verseny, 
illetve elmondja, hogy az első 3-nak megvannak a szponzorai. 
Kitér arra, hogy sok nemzetközi verseny lesz idén, amiket EMMI támogatással tudnak 
a tagszervezetek megszervezni. Elmondja, hogy a szakmai támogatások rendszere 
olimpiai ciklusonként módosul. Ismerteti a jelenlegi támogatási keretösszegeket, 
amelyek fókuszában olimpia és utánpótlás van. 
 
Holczhauser András részletesen ismerteti a 2021. évi gazdálkodást. Elmondja, hogy 
10%-kal magasabb bevétellel terveznek idén, illetve a kiadási soroknál ismertetésre 
kerülnek a szignifikáns emelkedés okai is. 

 
Siklósi Máté kérdés, észrevétel hiányában ismerteti a 9/2021. (5.28.) sz. határozati 
javaslatot, majd Loór-Fluck Réka egyesével szólítja a jelenlevő tagszervezetek 
képviselőit, akik leadják szavazataikat. 
 
Loór-Fluck Réka ismerteti a szavazás eredményét, majd Siklósi Máté megállapítja, 
hogy a közgyűlés a következő határozatot hozta meg: 
 
9/2021. (05.28.) sz. közgyűlési határozat 
Az MVSz közgyűlése 234 igen szavazattal, - ellenszavazat és tartózkodás nélkül - 
elfogadja az MVSZ 2021. évi szakmai és pénzügyi tervét.  
 
 

4. napirendi pont: Az MVSZ alapszabályának módosítása a Szövetség 
székhelyének áthelyezése tárgyában 

 
 

Siklósi Máté felkéri Holczhauser Andrást, hogy ismertesse a napirendi pontot. 
 
Holczhauser András elmondja, hogy a Szövetség november végével az Istvánmezei 
utcában lévő irodaházból elköltözött a budaörsi Terraparkba, azonban a közgyűlés tud 
dönteni magáról a székhelyváltoztatásról. 
 
Siklósi Máté kérdés, észrevétel hiányában ismerteti a 10/2021. (5.28.) sz. határozati 
javaslatot, majd Loór-Fluck Réka egyesével szólítja a jelenlevő tagszervezetek 
képviselőit, akik leadják szavazataikat. 
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Loór-Fluck Réka ismerteti a szavazás eredményét, majd Siklósi Máté megállapítja, 
hogy a közgyűlés a következő határozatot hozta meg: 
 
10/2021. (05.28.) sz. közgyűlési határozat 
 
Az MVSZ közgyűlése 224 igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül – úgy 
határoz, hogy az MVSZ székhelyét a mai nappal áthelyezi a 2040 Budaörs, Liget u. 
3/2. sz. alatti címre, egyúttal az Alapszabály 1.1. pontjában a Szövetség székhelyét 
ennek megfelelően módosítja. 

 
5. napirendi pont: Beszámoló a GINOP 7.1.2-15 MVSz pályázatok 

aktualitásairól  
   

Siklósi Máté felkéri Holczhauser Andrást, hogy tájékoztassa a közgyűlést a GINOP 
7.1.2 - 15 pályázatok aktualitásairól.  
 
Holczhauser András a közgyűlés online felületén megosztja a korábban kiküldött 
PPT-t, amit röviden ismertet: 
 
Szót ejt a már tavaly előtt lezárt pályázatról, amelynek a tárgya eszközbeszerzés volt.  
 
Képeket mutat be a jelenleg folyamatban levő beruházás állapotáról. Elmondja, hogy 
a beruházás csúszik, és egyes elemek megvalósítása milyen határidőben várható. 
A parti létesítmények ügyében ma hirdettek eredményt, majd ismerteti a nyerteseket. 
Kitér arra, hogy a Magyar Turisztikai Ügynökség, és a GINOP Irányító Hatóság is 
támogatja a keretemelést a beruházás költségeinek növekedése miatt. A 
megállapodott módosítás alapján a véghatáridő 2022. szeptember 30-ra változott az 
eredeti 2021 dec. 31-hez képest, de jövő tavaszra szeretnék befejezni. 
Úgy véli, hogy karnyújtásnyira vannak attól, hogy ez a projekt nehézségek ellenére 
befejeződjön.  
 
A résztvevők köréből az a kérdés hangzik el, hogy kötbért tudnak-e érvényesíteni. 
 
Holczhauser András válasza szerint nem tartanak még ott. Ha nincs hozzájárulás a 
határidő módosításhoz, akkor áprilistól ketyeg az összeg, ami magas lesz. 
 
További elhangzó kérdés, hogy milyen munkálatok, milyen hanggal zajlanak július, 
augusztusban? 
 
Az elhangzó válasz szerint a parti infrastruktúra építés kezdődhet meg júniusban, ami 
betonozási munkákkal fog járni, de ez annak is kérdése, hogy lesz-e keretemelés, le 
tudnak-e szerződni a kivitelezővel. 
 
Siklósi Máté kérdés, észrevétel hiányában ismerteti a 11/2021. (5.28.) sz. határozati 
javaslatot, majd Loór-Fluck Réka egyesével szólítja a jelenlevő tagszervezetek 
képviselőit, akik leadják szavazataikat. 
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Loór-Fluck Réka ismerteti a szavazás eredményét, majd Siklósi Máté megállapítja, 
hogy a közgyűlés a következő határozatot hozta meg: 
 
11/2021. (05.28.) sz. közgyűlési határozat 
Az MVSz közgyűlése 210 igen szavazattal, - ellenszavazat és tartózkodás nélkül - 
elfogadja a GINOP 7.1.2.-15 projektekről készített beszámolót.   

 
 

6.  napirendi pont - MVSz örökös tiszteletbeli tag cím adományozása 
 
 

Siklósi Máté elmondja, hogy 2 jelölés érkezett be határidőben, majd felkéri Böröcz 
Istvánt, hogy ismertesse miért javasolta a BYC Dr. Váradi Imrét az MVSz örökös 
tiszteletbeli tagjának. 
 
Böröcz István röviden ismerteti Dr. Váradi Imre életrajzát. Elmondja, hogy gyerekkora 
óta a Velencei-tavon vitorlázik, majd sporttevékenységét ismerteti a kezdetektől. Kitér 
arra, hogy Dr. Várady Imre megalapozott 1 nagyon jó rendszert, ami a mostani sikerek 
alapja. Elmondja, hogy 2005-16-ig elnökségi tag volt az MVSZ-ben. 
 
Böröcz István elmondja, hogy büszkék, hogy együtt dolgozhattak vele. Reméli, hogy 
találnak olyan időpontot, amikor személyesen meg tudják köszönni a munkáját. 

 
Siklósi Máté kérdés, észrevétel hiányában ismerteti a 12/2021. (5.28.) sz. határozati 
javaslatot, majd Loór-Fluck Réka egyesével szólítja a jelenlevő tagszervezetek 
képviselőit, akik leadják szavazataikat. 
 
Loór-Fluck Réka ismerteti a szavazás eredményét, majd Siklósi Máté megállapítja, 
hogy a közgyűlés a következő határozatot hozta meg: 

 
 

12/2021. (05.28.) sz. közgyűlési határozat  
Az MVSZ közgyűlése 208 igen szavazattal, - ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az 
MVSZ örökös tiszteletbeli tagjának választotta Dr. Váradi Imrét.   
 
Siklósi Máté felkéri Wonke Pétert, hogy ismertesse miért javasolta a Tramontana SE 
Dr. Kollár Lajost az MVSZ örökös tiszteletbeli tagjának. 
 
Wonke Péter elmondja, hogy Dr. Kollár Lajos ’57 óta minden nyarát a Balatonon tölti. 
’64-ben a Port Lacaj építésében tevékenyen részt vállalt. Bemutatja Dr. Kollár Lajos 
eddigi hajóit, és kiemeli, hogy a Tabu a Tabu-kupa névadója. Dr. Kollár Lajos az MVSZ 
elnöke volt, elnöksége alatt a Szövetség gazdaságilag megerősödött, és elnökként 
stabil szervezetet épített fel, illetve az ifjúsági sportolók és versenyvitorlázók száma is 
megnövekedett. Dr. Kollár Lajos aktív tagja a vitorlás életnek és kívánja, hogy sokáig 
tudjon velük vitorlázni. 
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Siklósi Máté kérdés, észrevétel hiányában ismerteti a 13/2021. (5.28.) sz. határozati 
javaslatot, majd Loór-Fluck Réka egyesével szólítja a jelenlevő tagszervezetek 
képviselőit, akik leadják szavazataikat. 
 
Loór-Fluck Réka ismerteti a szavazás eredményét, majd Siklósi Máté megállapítja, 
hogy a közgyűlés a következő határozatot hozta meg: 
 
13/2021. (05.28.) sz. közgyűlési határozat  
Az MVSZ közgyűlése 208 igen szavazattal, - ellenszavazat és tartózkodás nélkül -az 
MVSZ örökös tiszteletbeli tagjának választotta Dr. Kollár Lajost.   
 
Siklósi Máté megköszöni a Szavazatszámláló Bizottság munkáját, és köszöni a 
türelmet a szavazóknak, majd visszaadja a szót Gerendy Zoltánnak. 
 
Gerendy Zoltán gratulál a 2 örökös tiszteletbeli tagnak, elmondja, hogy a Kékszalagon 
átadják majd a tiszteletbeli tagoknak járó emléklapokat. Reméli, hogy a résztvevők 
tudták követni a beszámolókat. Bízik benne, hogy a postcovid időszakban meg tudják 
valósítani az ismertetett terveket, célokat, ezen vannak. Izgalmas évet várnak, lehet 
drukkolni az olimpián is. A BVSZK projekt kapcsán elmondja, hogy nem 1 kitaposott 
út, amit járunk, ennek a megvalósításával pedig egy új szakasz kezdődik a vitorlás 
társadalom életében. 
Végül megköszöni a kitartást, illetve a szervezőknek is a kifogástalan szervezést. Jó 
vitorlázást, jó szelet kíván és bezárja a közgyűlést. 
 

 K. m. f. 
 
 

 
 Wonke Péter Siklósi Máté Zenthe Ferenc 
 hitelesítő levezető elnök hitelesítő 
 
 
           

   dr. Petró Éva 
     jegyzőkönyvvezető 

 
 
Mellékletek: 

- 1. sz. melléklet – Jelenléti lista 
- 2. sz. melléklet – 2020. évi beszámoló 

 


